

TABLE OF CONTENTS

目 录

庐山亚热带森林土壤活性有机碳氮库研究

Study on Soil Active Organic Carbon and Nitrogen Pool in Subtropical Forest of Lushan Mountain

于法展, 张忠启, 单勇兵.....141

中国淮北平原典型矿区农田表层土壤重金属污染特征与源解析

Characteristics and Source Analysis of Heavy Metal Pollution in the

Surface Soil of Farmland in Typical Mining Areas of Huabei Plain, China

王运好, 桂和荣, 李致春, 余浩, 王双杰, 张权.....148

氢化钙对稻田甲烷和氧化亚氮排放及温室效应的影响

Effects of Calcium Hydride on Methane and Nitrous Oxide Emissions and

Greenhouse Effect from Rice Fields

刘丹丹, 张林, 王光辉, 邓凯.....158

民勤退耕地修复模式选择及生态系统监测研究

Restoration Model Selection and Ecosystem Monitoring of

Abandoned Cropland in Minqin

王理德, 宋达成, 王梓璇, 陈思航, 赵赫然, 吴昊, 何洪盛, 李常乐.....165

黄土区地貌部位对植被水土保持效应的影响

Influence of Geomorphic Locations on Soil and Water Conservation of

Vegetation in Loess Region

王贺.....172

土壤环境中微塑料的研究进展

Research Progress of Microplastics in Soil Environment

于庆鑫, 刘硕.....178

根系提高土体抗剪强度研究进展

Progress of Research on Root System to Improve Shear Strength of Soil

路艳宾, 彭尔瑞.....182